

Korrektur einer Mitteilung gemäß § 26 Abs. 1 WpHG

LS telcom AG, Sitz: Lichtenau
Wertpapier-Kennnummer 575 440
ISIN DE0005754402

Korrektur der Mitteilung nach § 21 Abs. 1 WpHG vom 22.05.2012, 17:26 Uhr (Veröffentlichung gemäß § 26 Abs. 1 WpHG mit dem Ziel der europaweiten Verbreitung)

Frau Christiane Weispfenning, Deutschland, hat uns gemäß § 21 Abs. 1 WpHG am 18.05.2012 mitgeteilt, dass ihr Stimmrechtsanteil an der LS telcom AG, Lichtenau, Deutschland, am 02.11.2011 die Schwellen von 3 % und 5 % der Stimmrechte überschritten und an diesem Tag 5,11 % (das entspricht 272.447 Stimmrechten) betragen hat. Hiervon sind ihr 0,47 % der Stimmrechte gemäß § 22 Abs. 1 Satz 1 Nummer 1 WpHG zuzurechnen.

5,07 % (270.447 Stimmrechte) davon hielt Frau Christiane Weispfenning als Mitglied der Erbgemeinschaft nach Herrn Günter Weispfenning, bestehend aus Frau Ingrid Weispfenning und Frau Christiane Weispfenning.

Außerdem hat uns Frau Christiane Weispfenning, Deutschland, gemäß § 21 Abs. 1 WpHG am 18.05.2012 mitgeteilt, dass ihr Stimmrechtsanteil an der LS telcom AG, Lichtenau, Deutschland, am 05.03.2012 die Schwellen von 3 % und 5 % der Stimmrechte unterschritten und an diesem Tag 2,31 % (das entspricht 123.263 Stimmrechten) betragen hat.

Lichtenau, 16. Juli 2012

LS telcom AG

-Der Vorstand-



Korrektur einer Mitteilung gemäß § 26 Abs. 1 WpHG

LS telcom AG: Corrections of the notification according to Article 26, Section 1 of the WpHG [the German Securities Trading Act] dated May 22, 2012, 05:26 p.m., with the objective of Europe-wide distribution

On May 18, 2012, Mrs Christiane Weispfenning, Germany, has informed us according to Article 21, Section 1 of the WpHG that via shares her Voting Rights on LS telcom AG, Lichtenau, Germany, have exceeded the 3 % and the 5 % limits of the Voting Rights on November 02, 2011 and on that day amounted to 5.11 % (corresponding to 272.447 Voting Rights), with 0.47 % of these Voting Rights being attributed to Mrs Christiane Weispfenning pursuant to article 22 section 1 sentence 1 number 1 WpHG.

Mrs Christiane Weispfenning held 5.07 % (270.447 Voting Rights) thereof as member of the community of heirs of Mr Guenter Weispfenning, consisting of Mrs Ingrid Weispfenning and Mrs Christiane Weispfenning.

In addition, Mrs Christiane Weispfenning, Germany, has informed us on May 18, 2012 according to Article 21, Section 1 of the WpHG that via shares her Voting Rights on LS telcom AG, Lichtenau, Germany, have fallen below the 3 % and the 5 % limits of the Voting Rights on March 05, 2012 and on that day amounted to 2.31 % (corresponding to 123.263 Voting Rights).

Lichtenau, 16/07/2012

LS telcom AG

- Der Vorstand -

